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  לכבוד 

  .ר יוסי ספיר "ד

  

  ,וספה היקר'ג

  .רציתי להודות לך על טיול מקסים לדרום איטליה וסיציליה

  .אין ספק שהטיול היה מוצלח כל כך תודות לאישיותך ולניסיונך הרב

  .לאו דווקא שקשורים רק למסלול, העשרת אותנו בידע רב בתחומים שונים

  .לא השארת אף אחד ללא מענה על כל צורך שעלה, רגעהקפדת ללוות אותנו בכל 

עד אשר כל בעיות האכילה של כולם נפתרו ולא הלכת לישון עד אשר כל הבעיות , לא ישבת לאכול

  .נפתרו

הגענו תמיד לפני העומסים ולפני ,  תודות לתכנון  שלך."תיקתק"ל וידעת לעמוד בלוחות זמנים והכ

  .אותנו " יסדרו"לחמת כמו אריה כדי שלא נ, וכשהיה צריך. התורים הארוכים

ברוח טובה , ברגישותוידעת להתמודד עם כל  אתגר , הבנת את הנפשות הפועלות בקבוצה

  .באסרטיביותו

  .בקולך הרועם, גם הנעמת לנו בשירה אדירה, ולבסוף 

  ?????מה צריך יותר מזה

  .מברכת אותך בהמשך הדרכה ועשייה פורייה ומוצלחת

  ,שנה טובה

  כבה דייןמכו

  ,טיול דרום איטליה וסיציליה 

  .2013 אוגוסט 

  

  

  

  

  

  

  



  

  .נ.א

  

  .לפני כשבוע בצאתי מבנין העיריה פגשתי במר אפרים  ושאלתיו בנוגע לטיפול בתלונתנו

 16-18-20אפרים הסביר לי כי העניין נמצא בטיפול  ובנוגע לסימוני החניה שסומנו  בפינת הבתים 

  .רי הופעת בחצר ופתחנו בשיחהבאופן מק. כדאי שאפנה אליך

את   "נחרצותכאשר קבעת , אתה כבר הבעת את עמדתך באשר לעניינו, עוד לפני שהתחלתי לדבר

  ".לא בסדר

  .קטנוניים אשר כל מטרתנו היא להציק לשכננו, הצגת אותנו כאנשים מחרחרי ריב

 ואף ידים אותך מאודאפשר היה לחשוב שאנחנו מציקים לך אישית ומטר, מאופן דיבורך והתבטאותך

  .את העירייה כולה

שאנשים שמקפידים על קיום החוק  ומקפידים גם על התחשבות בשכנים נתפסים , צר לי מר חזות

  .בעינך כמטרידים

איכות החיים שלנו נפגעה משמעותית כתוצאה למרות ש ,  שנים לא התלוננו 10-במשך למעלה מ

על  קיום החוק בנושאי חניה או חוק שעות המנוחה לא רק שלא הקפידו ) 16במספר ( מכך ששכננו 

  ,)ולא רק בנו( אלא גם לא מצאו לנכון להתחשב בשכנים מסביב 

, שעשה לו כמנהג להחנות בקביעות את עגלת הנגרר שלו  , 20לפני כשנה הגיע שכן חדש למספר 

  .למרות זאת לא התלוננתי בעירייה. מול הכניסה לביתי, כשהיא עמוסה בפסולת

  )אשמח מאוד אם תבדוק מי הגיש את התלונה הראשונה על עגלת הנגרר  שלו ( ו התלונן משה

ואלימה פיסית כלפי הפקח שהגיע , מכיוון שחשב שאני המתלוננת, תגובתו הייתה אלימה מילולית

  . לכאן

כי חניית , נאמר מפורשות על ידי ראש העיר , ארי-מר צבי גוב, בישיבה שהיתה אצל ראש העיר 

ים ללא תזוזה במשך חודשים ואף שנים  אינה חוקית וכי אנשים אינם יכולים להפוך שטח ציבורי הרכב

 \שגם אם יש ספקות אם יכולים להחנות אות ה ברחוב או, כך גם בנוגע לעגלת הנגרר, לחניון פרטי

  .הרי שחד משמעית נאמר שעליה להיות ריקה ונקיה , לא

  .בנושא לעומקו ראש העיר כדברך אינו בקי אם,מר חזות

להבהיר לנו ששכננו  רשאים לנהוג כפי  לשיחה אליך כדי ן אותנולא מצאת לנכון לזמ, אם כן, מדוע 

  .שהם נוהגים ואין כאן מקום לטיפול של העריה ובזה היינו מסיימים את העניין

  ומעולם לא תקפו?אמרו שמטפלים בנושא בהיבט המשפטי , איך זה שכול המטפלים בעניין עד כה

  ?אותנו כפי שאתה עשית

  .מעולם לא ביקשנו שלא יחנו על יד ביתנו,  פי שאתה הצגתכשלא ,אני רוצה להבהיר 

  .מעולם לא חשבנו ולא דרשנו שהמדרכה  שליד ביתנו תוכרז כרכושנו הפרטי

ולעיתים יחד עם זאת חשבנו שמאחר ויש כאן מצוקת חניה שנובעת בין היתר מכך שיש שני רכבים 

ועגלת נגרר שגם היא כמעט ולא ,  ואף אינם שייכים לדרי הרחוב שאינם זזים ממקומם שנים, אף יותר

  .יש מקום לטפל בבעיה זו. זזה ממקומה ואף הופכת ברוב הימים לצפרדע פרטית



  

  בכבוד רב              

  משפחת דיין              


